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STYRELSEPROTKOLL 

 

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2022-01-10, möteslokal 

Folkets Hus, Hällefors. 

 

Närvarande: Thomas Olsson, Allan Myrtenkvist, Juhani Dahlbacka, Lars-Erik 

Göransson, Jonas Vestberg, Jonas Hellsing samt Mikael Eriksson   

 

Ej närvarande:Per Forsberg, Christer Rådström,  

 

1.  Mötesordförande Thomas Olsson hälsade välkommen och öppnade mötet  

 

2.  Sekreterare för mötet Juhani Dahlbacka. Justerare Allan Myrtenkvist 

 

3.  Dagordningen godkändes.     

       

4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

5. Ekonomi/Kassörsrollen/Bokföring 

Ett föreläggande har inkommit från skattemyndigheten, det gäller en saknad 

deklaration från räkenskapsåret 2020-2021. Lars-Ove och Thomas reder ut saken 

och åtgärdar.  

Lars-Ove har aviserat att han kan fortsätta med bokföringen ett år till, vilket 

uppskattas. Lars-Ove vill ha en befattningslista för arvoden, Juhani fixar en sådan. 

Reseräkningar skall medtas till nästa styrelsemöte då räkenskapsåret bryts den sista 

Februari. 

Om årsmötet beslutar att vi tar in Easy-Hunt som bokningssystem skall kostnaden 

faktureras Hellefors Jaktskytteklubb. Lars-Erik kontrollerar att detta kan göras.   

 

6.  Medlemsfrågor 

Styrelsen hade skrivit ett brev till en medlem vars jaktetik ifrågasattes, svar har  

inkommit till styrelsen och styrelsen avser att svara på detta. 

Styrelsen beslöt att göra en liknande annonskampanj som i fjol för att rekrytera 

medlemmar till klubben. Annonserna sätts in i Svensk Jakt samt Jaktjournalen i 

mitten på Februari, ansv Juhani. 

 

7.  Gästjakt/Gästkort 

Rutin för betalning av gästjaktkort skall tas fram, Juhani tar fram ett förslag på   

detta. Intäkter idag ca 2000:-   
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8.   Digitala Bokningssystemet 

Rapporteringen som görs i systemet fungerar bra, vart rapporten dirigeras och vem 

som har tillgång till statistik etc skall beslutas. Rapporten skall även anpassas för att 

passa de behov som klubben har. 

Systemet stängs ned sista Februari där ett avstämningsmöte med användare 

inplaneras för en utvärdering och vilka ev ändringar i systemet som måste göras.  

Om systemet införlivas skall detta ske med så få förändringar som möjligt i 

klubbens befintliga stadgar och bestämmelser.    

 

 

9.   Jaktskytteavdelningen 

Allan har haft kontakt med yrkesskolan i Ludvika/Grängesberg och begärt ett 

kostnadsförslag och leveranstid på skjutkuren till Fredriksberg.  

Den höga elkostnaden som vi fick på skjutbanan i Hällefors berodde på ett felaktigt 

element i bunkern som stod på, detta är nu åtgärdat. 

Då ammunitions- och banchef i Fredriksberg avsäger sig fortsatt uppdrag så utförs 

tillsammans med honom en inventering av bl.a det ammunitionslager som finns 

kvar. 

Inför kommande tävlingssäsong så kommer en del regeländringar, ex.vis så kommer 

tävlingsledningen att kräva föranmälan till tävlingarna. Skjutprogrammet för 

kommande säsong tas fram. 

 

 

10.  Småviltavdelningen 

Som vanligt så släpar en del lag med månadsrapporteringen, skärpning önskas. 

Instruktioner hur rapporten skall hanteras informeras av småviltavdelningen. 

Felaktigheter i formelcellerna i mallen för avskjutning, excel bladet revideras och 

formelcellerna låses. 

Osäker trend på att antalet jaktdagar har sjunkit hittills under detta jaktår, vi får 

avvakta slutresultatet. Tidigare jaktår har antalet dagar legat på drygt 3000 medans 

hittills ligger på dryga 2000   

 

11. IT, facebook och hemsida 

Protokollen efter våra styrelsemöten skall läggas upp på hemsidan så snart dessa  

har justerats. 

Vi har erbjudits en uppdatering av vår hemsida, modernare och mer lättarbetad till 

samma kostnad. Allan jobbar vidare med detta. 

 

12. Rovdjur 

Vargjakten på vargar i Immenreviret har hittills gått bra trots dåliga 

väderförhållanden. Vid tidpunkten för styrelsemötet hade tre vargar av sex tillåtna 

skjutits varav en har skjutits av en klubbmedlem. Två valpar och en tik har skjutits. 

Samarbetet med angränsande lag har flutit smärtfritt och jakten fortsätter när 

väderförhållandena tillåter. 

Jägareförbundet i Örebro tillsammans med länsstyrelsen har beslutat att en 

rovdjursinventering riktad mot framförallt lodjur skall genomföras i länet mellan 

den 15/1 – 28/2 2022. Klubbens rovdjursansvarige Jonas Vestberg ser över hur och 

om detta skall samordnas i klubben.  
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12. Övrigt 

Allan hittade en död älg, denna skall rapporteras som fallvilt i Jaktrapport. 

       

13. Tid för nästa möte 

      Nästa styrelsemöte Onsdagen den 16/2 2022 kl 18.00. Plats Folkets Hus Hällefors. 

      Påminnelse till styrelsemedlemmar att till mötet ta med reseräkningarna. 

 

14. Mötets avslutning 

      Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

  

    

-----------------------------------               ------------------------------------------ 

Juhani Dahlbacka sekreterare                         Thomas Olsson mötesordförande 

 

 

----------------------------------- 

Allan Myrtenkvist justerare 

 


